
Verslag vergadering Sportraad  

   

                              26 / 03 / 2022 

 
 

 

Aanwezig: Johan Bienens, Dominique Cnaepkens, Geert Laenen, Walter Van Baelen, Sigrid 

van Gompel, Jef Keuppens, Gitte Wouters, Rob Wils en Andre Buyens, 

 

Verontschuldigd: Kathleen Maes, Eddy Janssens, Marie Loos, Kathleen Luyten en Jef Proost 
 

 

 

1. Welkom:  

 

De voorzitter van de sportraad verwelkomt alle leden.   

 

2. Goedkeuring / opmerkingen verslag en advies :   

     

Geen opmerkingen ( verslag was reeds goedgekeurd )  

 

3. Datums komende overlegmomenten en locaties. 

 

De vergaderingen zullen plaatsvinden op 20 april 2022, 09 juni 2022, 7 september 2022, 7 

november 2022 en 21 december 2022. Gezien de positieve evolutie zal het overleg van 

20/04/2022 onder voorbehoud plaatvinden bij de voetbalclub Ksk Kasterlee. Overige locaties 

worden besproken dan.  

 

4. Sportinfrastructuursubsidies.  

 

Er zijn van 3 clubs die een aanvraag via het digitaal loket correct hebben verzonden. De Kastelse 

tennisclub vzw - Renovatie van de terreinverlichting op terreinen 1 t/m 5 – Raming totaal 

Bedrag: € 34198,22 - Kfc De Kempen voetbalclub - Vervangen armaturen lichtmasten A- en C-

terrein – Raming totaal bedrag: € 30.527,67€ en Ksk Kasterlee - Plaatsen van nieuwe led 

verlichting op het D veld. Veld naast de sporthal dat gebruikt zal worden voor trainingen - 

Raming totaal Bedrag: € 17.787.  

 

De voorzitter zal een advies formuleren na overleg met de vertegenwoordigers van de sportraad 

naar verdeling:  

 

De geraamde uitgaven van KFC de Kempen en Kastelse Tennisclub VZW omvatten de volledige 

uitvoering van de werken terwijl de uitvoering van de werken bij KSK Kasterlee deels voor 

vrijwilligers gaat gebeuren. 

 

Vermits het niet mogelijk is om na toekenning van de subsidies na te gaan hoe de werken werden 

uitgevoerd werd geopteerd om geen rekening te houden met de bedragen maar elk van de 

aanvragen 1/3 van het totaalbedrag te voorzien.  Op deze manier heeft elke vereniging de 

mogelijkheid om de werken volledig uit te geven of deels via de vrijwilligers uit te voeren.  

Hierdoor kan de totaalkost  positief of negatief beïnvloed worden. 

 

   



Vanaf 2022 zal de gemeente alle kosten op zich nemen wanneer er vb. verlichting moet 

vernieuwd / vervangen worden voor zowel buiten als binnen bij de verschillende sportclubs. Dit 

past in het kader van het nieuwe subsidiereglementen en zal dus onder de noemer van 

infrastructuur vallen.    

 

5. Vernieuwde subsidiewerking. 
 

Vanaf dit jaar zullen de subsidies voor alle verenigingen ( cultuur, sport, enz.. ) vernieuwd 

worden. ( zie bijlage presentatie ) De vroegere sectorsubsidies zijn afgeschaft en vervangen door 

nieuwe subsidies.  

De beleidskeuze werd gemaakt om via de subsidiereglementen in te zetten op: 

 Jeugd- en jongerenwerking van een vereniging 

 Meer inzetten op vakantiewerking van een vereniging 

 Klimaatplan: SDG’s integreren in de werking van een vereniging 

 Klimaatplan: gebouwen duurzaam renoveren 

Volgende subsidiereglementen zijn er: 

 subsidie culturele projecten 

 subsidie fuifbussen 

 subsidie huur niet- gemeentelijke sporthallen 

 subsidie jeugdwerking 

 subsidie jubileum 

 subsidie kampwerking 

 subsidie zwerfvuil 

 subsidie publiciteitspanelen 

 subsidie SDG’s bij evenementen 

 subsidie toegankelijke buitenevenementen 

 subsidie vakantie-activiteiten 

 subsidie vorming 

 

Gezien de vele veranderingen kan er steeds contact opgenomen worden met het subsidieloket 

vrijetijd@kasterlee.be  of op het telefoonnummer 014/85 99 22 .  

 

7. Afgevaardigden adviescommissie. 
 

Vanuit de sportraad zijn volgende personen : Dhr.Geert Laenen , Dhr. Johan Bienens, Dhr. 

Dominique Cnaepkens en Dhr. Jef Proost ( vervanger ) afgevaardigden van de adviescommissie 

subsidies.  

 

8. Ter info: VIP mailing goed opvolgen. 

 

Vanuit de gemeente stuurt men frequent een Vip mailing rond. Hier vinden we toch wel 

belangrijke informatie terug die belangrijk kan zijn voor de verenigingen. Verenigingen die deze 

nog niet ontvangen daarom een warme oproep tot registratie. Individueel kan ook iedereen zich 

registreren.   

 

9. 18 feb. Sportlaureaten: korte toelichting.  

 

De sportlaureaten erkenning zal dit jaar nog onder heel beperkte voorwaarden doorgaan. Er zal 

gewerkt worden met een tijdslot om teveel personen samen in een ruimte te voorkomen ( 

mailto:vrijetijd@kasterlee.be


coronamaatregelen ) Individueel zullen zij de erkenning ontvangen die zij verdienen. Dhr. Johan 

Bienens zal zorgen voor de fotoreportage.  

  

10. Lokaal Molenkring (niet langer weerhouden voor Castle Crew) 

 

De kosten verbonden zijn te hoog om te kunnen voldoen aan de noden van Castle Crew. Een 

verdere invulling naar deze locatie zal herbekeken worden. Castel Crew trekt zich momenteel 

nog niet terug. Alle pistes liggen nog open nu.  

 

11. Uitvoering fietsenstallingen fase 1 (o.a. sportcentrum Molenstraat en sporthal 

Tielenhei) 

 

Verschillende ontwerpen werden bekeken ter voorbereiding van het plaatsen van een openbare 

fietsenstalling. ( ontwerptekeningen, inplanting, enz… ) Dit project kaders in een globaal 

gegeven waar er op termijn universele fietsenstallingen zullen geplaats worden binnen groot 

Kasterlee.  

 

 

12. Varia punten lopende . 

 

- Er is nog geen duidelijkheid wat er gaat gebeuren met de infrastructuur van de 

Molenkring. Wat met de container, wie komt er mogelijks in de gebouwen, enz… De 

gemeente onderzoekt alle mogelijke opties hiervoor . 

Momenteel is men vanuit de gemeente alles in kaart aan het brengen. Voorbereidende 

gesprekken met verschillende geïnteresseerde clubs zijn lopende.  

De voetbalvelden van de Molenkring gaan naar Fc De Kempen. Tijdens de 

voorbereidingen ( juli en augustus ) mag Ksk Kasterlee deze velden gebruiken onder de 

zelfde condities zoals in het verleden .   

 

Dit punt zal verdwijnen gezien de definitieve toekenning.  

 

        - Infrastructuur subsidies  (125 000 € / jaar ) voor sport.  
 

Ksk Kasterlee is bezig met de opmaak van een dossier om het veld naast de sporthal te 

vervangen naar een kunstgrasveld . Om dit gegeven te financieren zal er getracht worden 

om met  ( meerdere ) club(s) samen te werken. Het zou hier gaan om een trainingsveld en 

geen officieel wedstrijdveld. Ksk Kasterlee blijft vragende partij. ( offerte werd 

overgemaakt )   

 

- Het gesloten laten van de toegangspoorten tussen het C en D voetbalveld bij Ksk 

Kasterlee blijft dode letter voor de hondenvereniging. Coronamaatregelen die de 

voetbalclub wil toepassen ( ouders niet meer samen groeperen tijdens trainingen )   

kunnen niet afgedwongen en gegarandeerd worden.   

Voertuigen van de hondenclub rijden tussen de velden wat een gevaar is voor 

            aanrijdingen.  

       Ksk Kasterlee is vragende partij om een extra grasveld zodat er een permanent 

       training / wedstrijdveldje voor de allerkleinste kan voorzien worden.  

 

 

 



Een volgend overleg zal plaatsvinden op  20/04/2022 bij voetbalclub Ksk Kasterlee.   

 

 

 

Einde vergadering: 22.20 u 

Zorg intussen goed voor uzelf en elkaar 

 

 

De secretaris         De voorzitter 

Cnaepkens Dominique       Johan Bienens 

 
 

 


